
ŠTEPANJSKO NASELJE

• Novost glede socialnega
skrbstva in socialnega varstva

Center za sorialno delo Ljubljana Moste-Polje jeV sklopu pogo-
voro v med KS naie občine dne 28. junija 1984 organiziral pogovor
o problemfli socurinega skrbstva in sodelovanja med komisi}aini v
krajevnth skupnostih Stepanja vas, Sotočje, 25. maj in strokovnimi
delavci Centra za socialno delo Moste-Polje. Na pogovoru so nav-
zoči ocenili kot pozitivna prizadevanja samoupravnih organov KS
Sotočje, Štepanja vas in 25. maj, da se poglobi sodelo vanjc pri delu
z mladino kot eno od usmerjevalnii oblik vključevanja mladine v
razne aktivnosti; da se Center za sociateo delo vključi v reševanje
statusa samskih domov v Steletovi in odnosov med prebivaki in
upravo; da se nudenje pomoči pri reševanju vseh problemov čim-
bolj približa uporabnikoin — na£im krajanom.

Zaradi vsega tega je od dne 6. septembra 1984 poskusno uve-
dena neposredna prisotnost strokovnjaka Centra za socialno delo
v lajništvu KS Sotočje, 25. maj in Štepanja vas, Vlahovičeva 31,
vsak prvi četrtek v mesecu od 10.—12. ure.

V tem času si lahko vsak krajan naših krajevnib skupnosti (se-
veda tudi ostalim vrata niso zaprta) pridobi kakršnokoli informeijo
in nas vet s področja socialnega varstva in socialnega skrbstva otrok
in družine. '

MARINA PODGORŠEK

• Predstavniki KS Škurinje naši
gostje

Pobuda občinske SZDL, da tudi naše Štepanjsko naselje naveže prija-
tejske stike z eno izmed KS na Reki, je padla na plodna tla. Na skupni seji
vodstev in družbenopolitičnih organizacij vseh treh KS Štepanjskega nase-
lja smo pozdravili pobudo in takoj razdelili naloge pri sprejemu predstav-
nikov KS Skurinje z Reke.

Pa smo se morali za prvič kar krepko potruditi, da smo na železniški po-
staji našli svoje goste, čeprav smo imeli dogovorjeni razpoznavni znak. V
prostorih OŠ Karla Destovnika-Kajuha na Nussdorferjevi ul. pa smonato
imeli krajšo predstavitev tako vseh prisotnih kakor obeh naselij.

Iz pogovora smo spoznali, da imamo oboji precej enako problematiko
tako glede otroškega varstva in šolstva kot drobnega gospodarstva, trgo-
vine in hišne samouprave. Gostom smo razkazali naše naselje, obe trgovi-

Nni. šolo, pa tudi goslilno pod Golovcem, kjer so naszadovoljivo postregli.
V poznih popoldanskih urah smo odšli tudi na Urha. Pred odhodom na
vlak smo goste pop^ljali na Ljubljanski grad, da si ogledajo Ljubljano še s
ptičje perspektive.

Dogovorili smo se. da jeseni nadaljujemo s stiki tako na ravni osnovnih
šol kakor glede sodelovanja vodstev KS, družbenopolitičnih organizacij in
v športu.

Ob slovesu smo imeli oboji vlažne oči, kajti spoznali smo, da so takšna
snidenia potrebna. saj nas še boli povezuieio v bratsko skupnost.
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